



# GREIPSTADIL. NO

## Referat styremøte – Håndballgruppa

**Tirsdag 15. august 2023 klokken 19.00 til 21.00.**

Tilstede: Reidun Kristiansen, Anne Marit Kulien, Linnea Birkeland, Tone Ramsland, Randi Lian, Preben Olsen, Iril Berge Hansen, Kenneth Tønnesland, Hilde L. Sunde og Anette Vatle.

### **47 - 23 Referat fra forrige møte**

Godkjent

### **48 - 23 Økonomi**

- Ny kasserer Reidun Kristiansen og forrige kasserer skal møtes for en overføring i oppgavene tilhørende vervet.
- TH-laget mangler enda noe av finansieringen til årets landsturnering. Styreleder tar dialogen videre med hovedstyret angående hva klubben bidrar med av økonomisk støtte, og oppdaterer TH-laget så snart som mulig.
- Overskuddet fra 17. mai ble ikke så stort, slik at fordelingen på totalt 12450 kroner mellom lagene i håndballen ikke ble som styret hadde håpet på. Håndballstyret vil komme med en om forespørsel til hovedstyret angående sponning lag som stiller som frivillige i kommende 17. mai-feiringer.
- Sekretær legger ut et innlegg med informasjon til foresatte om fritidsfondet i kommunen. En mulighet til å søke om økonomisk støtte til en fritidsaktivitet til barn og unge. Ved behov for hjelp til å fylle ut søknaden kan man henvende seg til et av kommunens innbyggertorg, eller så kan Anne Marit Kulien i håndballstyret også være behjelpelig. Hun kan eventuelt kontaktes på e-post: [Am.theland@gmail.com](mailto:Am.theland@gmail.com).



## **49 - 23 Spill og trening**

- Politiattester: Det jobbes med status på politiattester, og full oversikt skal være i orden til neste styremøte.
- Fotografering: Det skal også skaffes oversikt over hvor mange som benytter seg av samtykkeerklæring til fotografering som ligger på «Min idrett». Basert på antallet tar styret en avstemming på neste styremøte om det bør deles ut samtykkeerklærings skjema under treninger.
- Spilletider: Håndballen har fått tildelt spilletider på Rosseland. Flere lag ønsker treningstid i Nodelandshallen på torsdager. «Kabalen har likevel gått opp» da det en halvtime vil være tre lag som trener samtidig.
- 1.klassinger og rekruttering: Vi holdt tre treninger for årets 1. klassinger i vår og det var mange som møtte opp. Sesongens treningstid blir onsdager kl. 17-18, og første trening blir 06. september. Flere fra styret skal ta dem godt imot under første trening, men foreldre vil informeres om at det er opp til dem å drive laget videre med trenere og foreldrekontakt. Ranselpost med informasjon deles ut til skolene. Trenere for 3. klasse informeres om at ballene skal samles inn for å gis videre til 1. klassingene.
- J8 slås sammen med J9 som et lag. De samles neste uke for å engasjere flere foreldre, da de trenger hjelpetrener og foreldrekontakt.
- Drakter og shorts er bestilt. Noen forsinkelser grunnet endringer i design på bortedrakt. Beslutning i forhold til nytt design tar spill og trening i samråd med marked.

## **50 - 23 Dommerkontakt**

- Dommerkontakt kommer tilbake til dommerkurs og hvordan det vil bli holdt. Det er nå 12 stk. som har meldt seg som dommere for sesongen.



## **51 - 23 Organisasjon**

- Kick Off blir 21. Oktober. Damelaget og herrelaget skal spille kamper i Nodelandshallen, potetbakeren kommer og skal skaffe stortromme. Musikk må være i orden. Sjekke om Kiwi ønsker å sponse med pølser.
- Tornby Cup 22-24. september: Styret beslutter at egenandelen blir på 1500 kroner slik det har vært tidligere.

## **52 - 23 Marked**

- Oppdatering fra møte med fotballen og utstysleverandører 21. juni: Marked nærmer seg en beslutning på om det blir Macron eller Scantrade som fortsetter som utstysleverandør. Håndballstyret vil prøve å skaffe et styremedlem til inn i marked, for å bistå med sponsorhenvendelser vedrørende forlengelse av avtaler.

## **53 - 23 Årshjulet**

- Terminliste blir lagt ut på høring.
- Klubbledermøter ifm. sesongstart.

## **54 - 23 Eventuelt**

- Møte for å danne ansvarsteam til TH-laget: 04. september.
- Neste styremøte: 05. september.
- Trening 1. klassingene: 06. september.